



敬啟者：本園現有下列 3 月份通告通知家長，請家長留意並按時跟進。

- (一) 鑑於疫情近日仍然非常嚴峻，教育局決定全港幼稚園、中小學將繼續暫停面授課堂及校內活動至 2022 年 3 月 6 日。
*有關復課安排及詳情，請留意教育局之宣佈及本校校網資訊。
- (二) 因應政府宣布「疫苗氣泡」安排，由2022年2月24日起，除獲豁免人士外（需並具備有效醫學證明書以資證明），所有幼稚園教學及非教學人員、在校園內提供服務人士及到訪者，須出示至少已接種第一劑2019冠狀病毒病疫苗的記錄，同時必須使用有關流動應用程式掃描「安心出行」二維碼及出示相關證明，才可進入學校。上述「疫苗氣泡」安排並不適用於學生。
- (三) 2021 年 12 月 6 日至 2022 年 2 月 27 日為「陽光笑容新一代 2021-2022」家校護齒活動，請家長在家協助子女完成活動手冊，並於 2022 年 2 月 28 日交回校。
- (四) 有關親子閱讀獎勵計劃學生 2 月份借閱圖書歸還日期，將會順延至 3 月 7 日(星期一)。
- (五) 3 月份之學費，家長請於十號前放入學生繳費袋交校務處收。校車生可放進每月派發之收費袋內，連同校車費一併繳交。
- (六) 原定於 2 月 18 日(星期五)賽馬會幼兒健齒計劃，因繼續受疫情影響，現安排於 4 月 6 日(星期三)進行，屆時牙科醫生到校為同意參加此項計劃之學生進行口腔檢查。
- (七) 原定 3 月 4 日(星期五)安排新都醫療慈善基金(新都護眼)到校，為 K2 及 K3 學生免費進行「學童視力普查」，檢查項目包括視力、估計屈光色覺及雙眼協調能力測試。因受疫情影響將會順延，現安排於 5 月 25 日(星期三)進行。
- (八) 3 月 8、15、22、29 日(星期二)為 K3「好德小孩計劃」活動小組，若再繼續受疫情影響暫停面授課堂時，活動將安排視像講座(Zoom)進行，有關視像連結登入資料稍後通知。
- (九) 3 月 11 日(星期五)為 K3 學生安排「學童道路安全」講座。
- (十) 3 月 17 日(星期四)安排專業攝影公司為 K3 畢業生拍攝個人畢業照，是日各級學生上課時間照常。
- (十一) 3 月 18 日(星期五) 為屯門區幼稚園教師發展日，本園學生放假一天。
- (十二) 3 月 25 日(星期五)舉行下學期第一次(二、三月份)生日會，請穿著整潔便服回校，並必須攜帶小背囊、清水及手帕回校，是日上午班及全日班返、放學時間照常。如(2、3 月份生日之小朋友需要參加拍攝生日照片)，請填妥回條交予班主任彙收。
* 12、1 月份生日之小朋友，若參加拍攝生日照片者則於是日補拍。

此 致
貴 家 長 台 鑒

二 零 二 二 年 二 月 二 十 一 日



Notice concerning March

21/02/2022

- 1) The Education Bureau (EDB) announced that all kindergartens, primary schools, secondary schools in Hong Kong will continue the suspension of face-to-face classes and on-campus activities until 6th March, 2022 since the current situation of novel coronavirus pandemic is still very severe.
*Resumption arrangements and details, please visit the EDB announcement and webpage of our school.
- 2) Starting from 24th February 2022, all teaching and non-teaching staff, persons providing on-campus services and visitors of kindergartens, primary and secondary and private schools offering non-formal curriculum will be required to present vaccination records of at least the first dose of COVID-19 vaccine prior to their entry into school premises. All teaching and non-teaching staff, persons providing on-campus services and other visitors to a school should use the mobile application each time when they enter school premises.
- 3) Brighter Smiles for the New Generation to "Love Teeth with Your Kids" is implemented from 6th December, 2021 to 27th February, 2022. Parents need to assist their children to finish it. Please return the completed "**Little Healthy Fighter and Healthy Living Logbook**" to the class teacher by 28th February, 2022.
- 4) The return date of the books will be postponed to March 7 (Monday).
- 5) Tuition fees for the month of March shall be paid before 10th of the month. Please come to school office for payment or put it into the notice bag. For students who take the school bus, parents could put the school bus bag into the notice bag.
- 6) Original plan Jockey Club Children Oral Health Project will be held on 18th February, 2022 (Friday). Affected by the Variant virus Omicron, the project will be held on 6th April, 2022 (Wednesday).
- 7) New Town Professional Eye Care will come to Kindergarten to provide a free eye check for K2 and K3 students on 4th March 2022 (Friday). In view of the current situation of novel coronavirus pandemic, the project will be held on 25th May, 2022 (Wednesday).
- 8) "Good Character of Children Program" for K3 students will be held on 8th, 15th, 22nd and 29th March, 2022 (Tuesday). If there is any suspension of face-to-face classes announced by the government, the activity will be changed to virtual mode. The details will be shared later.
- 9) The talk regarding the "Student Road Safety" will be arranged for K3 students on 11th March, 2022 (Friday).
- 10) The photography company will be arranged for K3 graduates for the personal graduation day on 17th March, 2022 (Thursday). The class time of K1 and K2 students are as usual.
- 11) According to the school calendar, 18th March, 2022 (Friday) will be the holiday for the Tuen Mun Kindergarten Teacher Development Day.
- 12) The first birthday party (February and March) of the second semester will be held on 25th March, 2022. Students shall attend the school in neat and casual clothes, and be reminded to bring along rucksack, water and towel. The school hours of the Morning class and Full-day class are as usual. If students with birthdays in February and March need take the birthday photos, please fill in the reply slip and submit it to your class teacher.
*Students with birthdays in December and January could participate in the photo shooting on the same day if they have not taken before.